



ПРИГЛАШЕНИЕ

для участия в
Кубке

Алексея Шемарова по вольной борьбе среди школьников.

Сроки и место проведения соревнований:

Соревнования проводятся 10 ноября 2018 года в г. Калининграде в МСЗ "Созвездие" (ул. Юрия Гагарина, 99, Калининград, 236038).

День приезда 9 ноября 2018 г. День отъезда 11 ноября 2018 г.

Условия проведения турнира:

К участию в турнире допускаются:

школьники до 15 лет: – 38,41, 44, 48, 52, 57, 62, 68, 75 кг;

Соревнования проводятся как командное первенство (формат «стенка на стенку»). Допуск +2 кг

Совещание судей и представителей команд:

9 ноября 2018 г. в 16.00 часов по адресу: г.Калининград, ул. Генерала Челнокова, 50, в зале спортивной борьбы AKFEN.

Взвешивание:

9 ноября 2018 г. - с 17.00 до 18.00 час., по адресу: : г.Калининград, ул. Генерала Челнокова, 50, в зале спортивной борьбы AKFEN.

10 ноября т.г.:

10.00 - 15.00 - начало соревнований (групповой этап, полуфиналы);

15.00 - 16.00 - обед;

16.00 - 16.30 - торжественное открытие, парад участников соревнований

16.30 - 18.30 - финалы и награждение;

11 ноября т.г.:

- отъезд команд

Расходы:

Расходы, связанные с командированием участников, представителей и судей к месту проведения и обратно, отчитываются в размере 250 USD на иностранную команду.

Расходы по размещению и питанию иностранных команд, ближнего и дальнего зарубежья на турнире несет принимающая сторона.

Допустимый состав делегации 10 спортсменов, 1 тренер и 1 судья.

Призовой фонд:

1 место- 100 000 рублей

2 место – 60 000 рублей

3 место - 40 000 рублей

Заявки:

Предварительные заявки на участие в турнире с указанием участников, включая судью, представителя и тренера, подаются в Оргкомитет по проведению турнира до **20.10.2018 года** по адресу: г.Калининград, ул. Генерала Челнокова, 50, в зале спортивной борьбы AKFEN, Телефон +79052416333 Денис Шумилин, +79062300120 Алексей Шемаров

wrestling-kgd@mail.ru shemarovcup@gmail.com

Настоящее приглашение является официальным вызовом на соревнования.

С уважением,
Вице-президент КРОО
«Федерация спортивной борьбы
Калининградской области»



А. Н. Шемаров



INVITATION
for participation in A.Shemarov cup (FS) for schoolboys

Date and venue of the competitions:

Competitions are held on the 10th of November 2018 in Kaliningrad in sport center "Sozvezdie" (99, Y.Gagarina st., Kaliningrad, Russia 236038).

Arrival day is on the 9th of November 2018. Departure is on the 11th of November 2018.

Terms of the tournament:

To participate in the tournament are allowed:

Schoolboys up to 15 years: 38,41, 44, 48, 52, 57, 62, 68, 75 kg;

Competitions are held as a team priority. The weight tolerance is 2 kg for each category.

Meeting of judges and team representatives :

Meeting of judges and team representatives is going to be on the 9th of November 2018 at 4 pm to the address of: 50, Generala Chelnokova street, Kaliningrad, Russia in wrestling hall AKFEN.

Weighing:

Weighing is going to be on the 9th of November 2018 from 5 pm till 6 pm to the address of: 50, Generala Chelnokova street, Kaliningrad, Russia in wrestling hall AKFEN.

10th November:

10.00 - 15.00 - the beginning of competitions (groups, semifinals);

15.00 - 16.00 - dinner;

16.00 - 16.30 - opening ceremony, parade of competitions' participants;

16:30 - 18:30 - finals and rewarding;

11th November:

Participants' departure;

The expenditures:

The costs associated with the participants' delegating, team representatives and judges are paid by the host organization (org. committee) at the rate of 250 USD per foreign team.

The costs associated with accommodation and food of foreign teams, near and far abroad teams are paid by the host organization (org. committee).

Invited teams are entitled to enter a maximum of 10 wrestlers, 1 coach and 1 referee.

Prize fund:

1 place - 100 000 Rur

2 place - 60 000 Rur

3 place - 40 000 Rur

Applications:

Preliminary applications for the tournament with the indication of participants, including a judge, a representative and a coach shall be submitted to the Organizing Committee before the 20.10.2017 to the address of: 50, Generala Chelnokova street, Kaliningrad, Russia in wrestling hall AKFEN. Phone/Viber. +79052416333 Denis Shumilin +79062300120 Alexey Shemarov wrestling-kgd@mail.ru shemarovcup@gmail.com

This invitation is an official challenge to the competition.

Truly yours,
Vice President of Sport Wrestling Federation
of Kaliningrad region



Alexey Shemarov